
Verksamhetsberättelse

Till: Ludds Medlemsmöte 2016-09-15

Av: Niklas Ulfvarson, avgående ordförande

Året som varit har varit spännande, men på sitt sätt även anspråkslöst. Ekonomiskt sett har
det gått väldigt bra, med ett stort överskott i budgeten. Rent i siffror har vi hållt de event vi i
förväg planerat enligt verksamhetsplanen, med lyckade resultat. De event vi ordnat har, bland
annat, varit:

• Nolleperioden och Öppet Hus
• Luddlan
• Tacophaesten
• NCPC
• .DLL
• Diverse kurser, i bl.a. git och LaTex

Flera av de problem som fanns för två år sen hängde kvar och drabbade även oss, såsom byg-
garbete i A-huset som gjorde lokalens arbetsmiljö rent ut sagt kass. Trots detta såg vi ett tillskott
av medlemmar som var större än väntat. Till detta ska dock även tas med att gamla medlemmar
som inte betalat men fortsatt ta del av medlemsförmåner jagades och påmindes betala.

I slutet av våren kom det trista beskedet att lokalen T1, och många andra föreningslokaler,
tvingades stängas av brandsäkerhetsskäl. Detta blev ett hårt slag mot oss, men vi påbörjade direkt
planer på en ombyggnation som möjliggjorde att ha öppet så snart som möjligt. Efter hårt arbete
var lokalen i gott nog skick under nolleperioden att ha tillfälligt öppet då, och i skrivande stund
(2016-09-08) väntar vi på installation av dörrar från PEAB, ett arbete utanför vår makt. Det som
kan kommenteras gällande ombyggnationen är att den budget som togs fram ej var bestämd på
ett korrekt demokratiskt vis. Detta då den skickades ut sent, och alla medlemmar inte fick del av
denna proposition. Det enda jag kan säga till mitt försvar var att en drastisk åtgärd krävdes, för
att få rätt kontakter och tillstånd före sommaruppehållet, vilket ledde till denna miss.

I övrigt talade jag mycket varmt om engagemang och transparens när jag klev på, och det
är något som jag mätbart lyckades förbättra. Några av de saker som jag inte var nöjd med från
styrelsen jag efterträdde var hur möten ofta skippades om man tyckte att det inte fanns något att
prata om och istället delegerade uppdrag i smsgruppen. När man hade möten gick man ofta un-
dan från medlemmarna i lokalen, och efteråt samlades protokollen på hög innan medlemsmötet,
då de skrevs på utan korrekt justering. Som kontrast höll vi förra året möte varje ordinarie
studievecka, och hade oftast ett flertal medlemmar med på mötet. Möten då vi bara var styrelsen
ensamma går att räkna på en hand. Dessutom genomfördes en stadgeändring som ledde till att
protokoll justerades i samma takt som de skrevs, och publicerades till medlemmarna så fort de
var klara.

Överlag anser jag att året gått mycket bra. Vi gjorde vad vi kunde med det vi hade, och
öppnade samtidigt upp för ett fortsatt arbete av kommande styrelser. Därmed vill jag tacka för
förtroendet jag fått detta år, och önska den nytillträdda styrelsen ett stort lycka till.

Niklas Ulfvarson, avgående Ordförande
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